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The Shiner 70 tail light mounts to your bike’s seat post, seat stay and rear rack with the included Quick Strap ™ and rear rack mount. The Shiner 70 headlight mounts to your handlebars and head tube with the included Quick Strap ™.

After securing your Quick Strap™ in the desired position, the Shiner 70 light slides into the mount in either a vertical (1) or horizontal (2) position. Just listen for the click to know that is completely in place.

To remove the light, simply press down on the release lever on the Quick Strap and slide the light out of the mount.

Le feu arrière Shiner 70 se monte sur la tige de selle, le hauban et le porte-bagages arrière de votre vélo avec le Quick Strap ™ et le support de porte-bagages arrière inclus. Le phare Shiner 70 se monte sur votre guidon et votre tube de direction avec le Quick Strap ™ inclus.

Après avoir fixé votre Quick Strap™ dans la position souhaitée, la lumière Shiner 70 glisse dans le support en position verticale (1) ou horizontale (2). Il suffit d'écouter le clic pour savoir qu'il est complètement en place.

Pour retirer la lumière, appuyez simplement sur le levier de déverrouillage de la sangle rapide et faites glisser la lumière hors du support.
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